

# Kejimkujik Scenic Drive

## Route panoramique Kejimkujik



### Annapolis Royal



### Liverpool



*Your Adventure Connection... L'aventure à votre portée...!*

## Liverpool

Soak up the atmosphere of Liverpool, "Port of the Privateers." Experience the majestic colonial houses and unusual museum collections: country music, folk art, photography and wildlife. Enjoy tranquil sunsets on the Mersey River, once a haunt of famous privateers.

Delight in the galleries of famous local artists. Experience the passion of performances at the historic Astor Theatre. Be amazed by expansive, white sand beaches and unspoiled Atlantic coastline dotted with six lighthouses - opportunities for quiet hikes, kayaking, surfing and birding.

A destination with a surprise around every corner!

Imprégné de l'ambiance du «Port des corsaires» à Liverpool. Admirez les majestueuses demeures de style colonial et des collections de musées hors de l'ordinaire (musique country, art populaire, photographie et faune). Savourez la sérénité des couchers de soleil sur la rivière Mersey, autrefois repaire de célèbres corsaires.

Admirez les galeries de célèbres artistes de la région. Laissez-vous emporter par la passion lors des représentations au théâtre historique Astor. Laissez-vous époustouffler par les longues plages de sable blanc et la pureté du littoral atlantique que bordent pas moins de six phares : autant d'occasions de faire des randonnées dans la nature, d'explorer le littoral en kayak, et d'observer les oiseaux.

Une surprise vous attend à chaque détour!



## Kejimikujik National Park and National Historic Site of Canada

Whether you're a keen naturalist, an outdoor or history enthusiast, Kejimikujik National Park and National Historic Site of Canada has something to offer everyone. Come for a day or stay longer!

### Le parc national et lieu historique national du Canada Kejimikujik

Que vous soyez naturaliste passionné, adepte de plein air ou enthousiaste d'histoire, le parc national et lieu historique national Kejimikujik a quelque chose à offrir à tout le monde. Venez pour une journée ou restez plus longtemps!



#### PHOTOS

##### Cover/Couverture :

Cyclists on Summersville Beach/cyclistes sur la plage de Summersville, Granville Ferry in Autumn/Granville Ferry en automne - Nova Scotia Tourism, Culture & Heritage/ministère du Tourisme, de la Culture et du Patrimoine de la Nouvelle-Écosse; Kejimikujik Canoeists/canoïstes à Kejimikujik, Deer/erf - Parks Canada/Parcs Canada

##### Overleaf Panels/Volets au verso :

White Point Beach - Nova Scotia Tourism, Culture & Heritage/ministère du Tourisme, de la Culture et du Patrimoine de la Nouvelle-Écosse; Annapolis River/Rivière Annapolis - Irish Fry

##### Inside Panels/Volets à l'intérieur :

Labourer Arboise/cygne sauteur - Irish Fry; Fort Anne - Toy Woodland; Merrimackedge Beach/plage de Merrimackedge, Mersey River/Rivière Mersey, Autumn Foliage/feuillage d'automne - Parks Canada/Parcs Canada; Cross Country Skiing/Ski de fond - John Cartwright; King's Orange Rangers - Privateer Days Commission; Fishing Boats at Moose Harbour/bateaux de pêche à Moose Harbour - Jill Crakobank; Kayaks on White Point Beach/kayaks à White Point Beach; Farmers' & Traders' Market/marché de producteurs et de commerçants - Nova Scotia Tourism, Culture & Heritage/ministère du Tourisme, de la Culture et du Patrimoine de la Nouvelle-Écosse; Mi'kmaq Interpretive Activity/activité d'interprétation de culture mi'kmaq - Parks Canada/Parcs Canada; Milton in the Spring/Milton au printemps - Andy Bean

##### Back Panel/Volet arrière :

Jake's Landing - Parks Canada/Parcs Canada Design/Conception: TODD Graphic, www.todgraphic.ca



Annapolis Royal  
www.annapolisroyal.com  
(902) 552-3018



Parcs Canada

Parks Canada

www.pc.gc.ca  
(902) 482-1112

Canada



Region of Queens Municipality  
www.queens.ca  
1-800-455-5700

# Kejimikujik SCENIC DRIVE

Nova Scotia · Nouvelle-Écosse · Canada



Your Adventure Connection...  
L'aventure à votre portée...!

## Annapolis Royal

Step into Canada's Beginnings... In 1605 Samuel de Champlain, Sieur de Mons and a small party of French explorers established Port Royal, the first permanent European settlement in Canada.

Today, Annapolis Royal offers a stunning waterfront shopping area, an enviable selection of restaurants and world-class accommodations plus a streetscape that has been designated a National Historic District. An exciting arts and theatre community and wonderful recreational opportunities make Annapolis Royal the perfect holiday destination.

Remontez aux origines du Canada... En 1605, Samuel de Champlain, le Sieur de Mons et un petit groupe d'explorateurs français ont fondé Port Royal, le premier établissement européen permanent au Canada.

Aujourd'hui le front de mer d'Annapolis Royal est bordé par un quartier commercial extraordinaire où se côtoient restaurants de qualité et établissements d'hébergement de classe mondiale. Son paysage urbain a valu à ce secteur la désignation d'arrondissement historique national. Tous ces atouts, auxquels s'ajoute une communauté artistique et théâtrale dynamique et des possibilités de loisirs hors du commun, font d'Annapolis Royal une destination de vacances privilégiée.

